
Verslag jaarvergadering Dorpsraad Kwadijk, maandag 13 maart 
2023. 
 
Aanwezig: Thiemo Rietveld (voorzitter), Wilma Boddeke 
(penningmeester), Joop Duijs (secretaris/notulist), Pieter 
Commandeur, René Pool, Dineke te Bos, Brigitta van der Wal, Jan Zijp 
en Steven Bleksley. Afwezig: Saskia Kuiper (m.b.) 
 
Gasten: Jan Oussoren, Geert Oussoren, Chris Berd, Harry Klok, Elly 
Klok, Frans Visser, Gerben Breebaart, Henk Bastiaans, Bart Haan, 
Letty Homan, Astrid Beukeboom, Paul Roele, Ria Roele, Peter 
Lensselink, Freek Speckman, Michel Arends, Timo van der Wal, 
Anneke Hoeksema, Arie Beets, Elly Knol, Geert Knol, Janny eilers, 
André de Koning, Wim Koelemaij, Peter Berger, Hans Bos, Johan van 
Ee, Dirk Los, Dirk Dijkshoorn (wethouder Edam-Volendam), Marcel 
Elswijk (gemeente Edam-Volendam) en Yvonne Buijs.  
 
Om precies 20.00 uur - Frans Visser slipot nog net op tijd binnen - 
opent onze nieuwe voorzitter Thiemo Rietveld de Jaarvergadering 
van de Dorpsraad Kwadijk. Thiemo stelt zich - voor zover dat bij 
sommigen nog niet bekend is - voor als nieuwe voorzitter. Hij 
hanteert de voorzittershamer sinds september 2022 als opvolger van 
de wegens persoonlijke omstandigheden gestopte Ep Blakborn. Ook 
Jan Zijp houdt op met zijn bestuursactiviteiten na ongeveer 15 jaar lid 
te zijn geweest van de dorpsraad en ontvangt voor alle bewezen 
diensten een mooie, met geestverruimend vocht gevulde fles. De 
volgens eigen zeggen op zijn hoogtepunt stoppende dorpsraadnestor 
krijgt vervolgens een warm applaus van de aanwezigen.  
 
Thiemo blikt vervolgens terug op het afgelopen jaar, waarin vooral de 
nieuwbouw en verkeer in ons dorp een hoofdrol spelen. In de 
Stationsweg is men inmiddels begonnen met de bouw van 27 
woningen. Bij het slaan van de eerste paal werden de aanwezigen 
verrast met de mededeling dat het gehele project verwarmd gaat 
worden met een pelletkachel. Niet alleen de omwonenden, maar ook 



de gemeente was hiervan niet op de hoogte. Desondanks wordt er 
inmiddels tot ergernis van de dorpsraad zonder de verplichte 
vergunning gewoon gebouwd. Bezwaren van omwonenden en 
vragen van de VVD daarover aan het college zijn inmiddels door de 
gemeente schijnbaar achteloos verworpen. Uiteraard komen er 
vanuit de vergadering daarom vragen over hoe de appartementen 
die binnenkort gaan verschijnen op de plaats van het voormalige 
dorpscafé dan verwarmd gaan worden, maar daarop is nog geen 
antwoord te geven. Het precedent is inmiddels natuurlijk wel 
geschapen. Over het Plan Dekker en de bouw op het terrein van Jonk 
is nog steeds weinig nieuws te melden.  
 
Kwadijk is sinds kort verrijkt met een fraaie, nieuwe 
brandweergarage die ons dorp een mooie entree verschaft. Op de 
plaats van de oude brandweergarage in de Stationsweg verschijnt 
een woning. Het verkeersprobleem in ons dorp is net als in de 
overige voormalige Zeevangsdorpen een nauwelijks op te lossen 
probleem. Toch zijn er gelukkig ook positieve punten te benoemen: 
de schoolzône is aangepast, het wegdek (grotendeels aangetast door 
de aanleg van glasvezel) wordt dit jaar opgeknapt en tractoren 
mogen als proef nu ook de N244 volgen van Edam tot de afslag naar 
de Beemster en Oosthuizen. De voorzitter wijst de aanwezigen er 
nogmaals op dat het vaak vooral de bewoners zelf zijn die de 
verkeers- en snelheidsregels aan de laars lappen. De verlichting van 
het fietspad tussen de P&R en de Liedijk valt onder verantwoordelijk 
van de gemeente Purmerend, zo blijkt na contact met de gemeente 
Edam-Volendam en de provincie Noord-Holland. Ambtenaren van 
Purmerend houden zich inmiddels met de zaak bezig en hopelijk is de 
situatie komende herfst opgelost.   
 
De dreiging van ondergrondse huisvuilcontainers is inmiddels 
afgewenteld. De groene en grijze vuilcontainers blijven in gebruik, 
maar de bewoners worden wel dringend gevraagd beter op te letten 
bij het scheiden van het huisvuil. De toestand in het 
asielzoekerscentrum in de Baanstee Noord is inmiddels een stuk 



verbeterd. Op wat kleine incidenten na ondervinden de Kwadijkers 
maar weinig hinder van de opvang.  
 
In de strijd tegen eenzaamheid in ons sterk vergrijzende dorp 
vervullen de koffieochtenden, de seniorengym en het vrijdagse 
SmulCafé in het dorpshuis van VV Kwadijk een belangrijke taak. Ook 
de kerk organiseerde het afgelopen jaar vele, drukbezochte 
activiteiten rond de kerst. De opbrengst van in totaal 3000 euro kon 
worden overgemaakt naar Oekraïne.   
 
De kascommissie prees vervolgens onze penningmeester voor haar 
financiële jaaroverzicht, waar zelfs een kleine plus is terug te vinden 
in onze financiële reserves. De aftredende Frans Visser wordt de 
komende twee jaren vervangen door Freek Speckman, terwijl Yvonne 
Buijs nog één jaar blijft controleren.  
De voorzitter riep vervolgens de aanwezigen op zich kandidaat te 
stellen als bestuurslid van de dorpsraad, zodat het een frisse en vitale 
groep mensen blijft die de belangen van Kwadijk behartigt. Helaas 
werden nog geen vingers opgestoken…. U kunt u beschikbaar stellen 
bij onze bestuursleden.  
 
Vervolgens gaf de voorzitter het woord aan Marcel Elswijk en 
wethouder Dirk Dijkshoorn van de gemeente Edam-Volendam voor 
een presentatie over Duurzaamheid en Energietransitie. Na een 
inleidend woord van Dijkshoorn waarin hij vertelde dat de gemeente 
de opdracht heeft in 2050 geheel aardgasvrij te zijn, namen beide 
heren de vergadering mee in de manier hoe dat immense proces 
moet gaan plaatsvinden. De gemeente Edam-Volendam heeft 
namelijk plm 15.000 woningen waarvan liefst 90% zijn aangesloten 
op aardgas. Als start wil men eerst Oosthuizen en het centrum van 
Volendam aan de warmtepomp en voor Kwadijk zijn er plannen de 
huizen aan te sluiten op het stadsverwarmingssysteem van 
Purmerend. Uit onderzoek is gebleken dat de meeste huizen in 
Kwadijk goed zijn geïsoleerd. De vraag is of het aansluiten op een 
warmtenet inderdaad goedkoper is, wie dat gaat betalen, of de 



gemeente Edam-Volendam dan mede-eigenaar van de Purmerendse 
Stadsverwarming moet worden en of – zo vroeg Gerben Breebaart 
zich af – de verwarming en het douchewater wel op de goede 
temperatuur bij de toekomstige gebruiker komt. Volgens Breebaart 
staat men in Midden-Beemster, wat het bouwplan De Keyzer is 
aangesloten op de stadsverwarming, namelijk onder een lauwe 
douchestraal… Ook de vraag of het niet verstandiger is te mikken op 
waterstof kan nog niet beantwoord worden. Weliswaar ligt er een 
prachtig ondergronds aardgasnetwerk dat vrij gemakkelijk kan 
worden aangepast voor het transport van waterstof, maar de kosten 
en de haalbaarheid zijn nog niet bekend. Elswijk hield de vergadering 
vervolgens voor dat er op korte termijn al heel veel bereikt kan 
worden met isoleren en door de kachel een paar graden lager te 
zetten. De gemeente heeft op haar website onder het onderwerp 
‘duurzaam’ vele, zeer nuttige tips. Ook zoekt de gemeente mensen 
die willen worden opgeleid tot (onbetaald) energiecoach. U kunt u bij 
de gemeente daarvoor aanmelden. Dijkshoorn onderzoekt ook of het 
nuttig is een enquête te houden onder de bevolking om te polsen 
hoe men staat tegenover alle te verwachten maatregelen.  
 
Nadat de voorzitter beide heren hartelijk had bedankt voor de 
nuttige en duidelijke uitleg, ging de vergadering verder met De 
Muziekmaand. Op 1 april a.s. wordt bekend of er op 11 juni een 
fietsroute wordt georganiseerd langs allerlei muzikale activiteiten in 
onze gemeente. Gedacht kan worden aan optredens, bandjes, 
kerkorgelsconcerten enz. U wordt daarover binnenkort via de media 
en onze website en instagram- en facebookpagina ingelicht.  
 
In september wordt op veler verzoek weer de zgn GarageSale 
georganiseerd. Omdat Dineke te Bos en Wilma Boddeke het na 
zoveel keren organiseren graag aan anderen willen overdragen, 
vraagt de voorzitter aan de vergadering of er kandidaten zijn die hen 
willen opvolgen. Thiemo komt gelijk zelf met een kandidaat: zijn 
vrouw Suzanne. Helaas bleef het daarbij, zodat we u de komende tijd 



nog wel zullen blijven lastigvallen met de vraag of er niet alsnog 
mensen zijn die willen meedoen. 
In de rondvraag deed Bart Haan de oproep aan de gemeente om de 
zgn. fietspaaltjes zo snel mogelijk te verwijderen. Volgens Bart  is 
iedereen – particulieren en ondernemers – er bij gebaat dat het 
verkeer gewoon zonder te slingeren en te schakelen over onze 
dorpsstraat kan rijden. Volgens hem zijn de fietspaaltjes daarbij ook 
nog eens levensgevaarlijk.  
Met de belofte van Thiemo dit onder de aandacht van de 
verantwoordelijke verkeersambtenaar te brengen, sluit hij om even 
over tienen de vergadering, waarna de bierpomp kon worden 
geopend.  


